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Styrelsemöte via Teams 

Tid:  18.30 – 20.00 
 
 

§ 68 Mötets öppnande 
 Mötesordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  
 
§ 69 Godkännande av dagordning  
 Dagordningen gicks igenom och 5 övriga frågor anmäldes:  

- Träff med Studiefrämjandet och jägarskola för att visa våra arbetande hundar inom SSRK-
raserna 
- Ny valberedning behövs 
- Revisorsfrågan 
- SSRKs två konton 
- Funktionärer till Utställningen i november 
Därefter godkändes dagordningen. 

 
§ 70 Val av Justerare 
 Viltspåransvarig valdes att jämte mötesordföranden justera dagens protokoll.  
 
§ 71 Föregående protokoll från 9 maj 2022 
 Föregående protokoll gicks igenom. Styrelsen konstaterade att det gått bra med mässorna 

som avdelningen deltagit på. I Skog var vi med och satte upp ett tält och hade ett antal 
posters, där vi informerade om vår verksamhet och vad våra hundar arbetar med. I 
Smedjebacken var ett gäng på plats och visade posters och dessutom praktiskt vad våra 
hundar arbetar med. Erfarenheterna var att det varit positivt att delta och att det är 
mycket positivt att visa upp våra hundar i arbete. 

 Vad gäller sponsring av Viltspårlandslaget så arbetar Viltspåransvarig vidare med frågan 
och kommer att söka stöd från SKK.    

 Därefter lades protokollet till handlingarna. 
 
§ 72 Rapporter  
 De skriftliga rapporterna gicks igenom. Jaktansvarig konstaterade att jaktprovet i VB inte 

blir av, vilket de tyvärr inte diskuterat med honom. Styrelsen fann att det är av största vikt 
att planerade prov blir av. Han berättade vidare att det planeras för att få igång ett antal 
Öppna träningar inom avdelningen. Målet är att det ska finnas sådana träningstillfällen runt 
om i hela Dalarna och att de schemaläggs och presenteras på hemsidan och i våra sociala 
medel. Jaktansvarig och utbildningsansvarig jobbar vidare med frågan. 

 
§ 73 Nya förrådet 
 Inflyttningen i vårt nya förråd är försenat och framflyttat till juli. Styrelsen konstaterade att 

det är viktigt att ett avtal tecknas med nya hyresvärden så snart som möjligt. 
 
§ 74 Inköp av Hjärtstartare 
 Styrelsen diskuterade inköpet av en hjärtstartare och ställde sig positiva till detta. Man 

ansåg att det behövs en ansvarig för apparaten och att den som inom SSRK Dalarna vill ha 
med en hjärtstartare på sitt arrangemang får boka upp sig hos den ansvariga i god tid. 
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Viktigt att planera användandet i mycket god tid, så att kollisioner/dubbelbokningar 
undviks.   

Styrelsen beslöt att en hjärtstartare till en kostnad av 10.700 kr (garantitid 8 år) inhandlas. Vidare 

bestämdes att Viltspåransvarig blir den som ansvarar för hjärtstartaren. 

§ 75 Instruktörsutbildning 
 Det har kommit in en ansökan från en av våra medlemmar, tillsammans med hennes CV, 

om att få gå Instruktörsutbildningen. Utbildningsansvarig kommer att teckna det 
sedvanliga avtalet med sökande innan utbildningen startar.  

Styrelsen beslöt att ställa sig positiv till att sökande får gå utbildningen.  
 
§ 76 Fråga om högre instruktörsarvode för Viltspårskursen Mot Elit 
 Utbildningsansvarig informerade om att den kurs ”Viltspårskurs mot elit” som hålls inom 

viltspårsverksamheten medför ett mycket stort förberedelsearbete, med många 
rekognoserings-resor och mycket tid för spårläggning och annat förberedelsearbete. Hon 
föreslår därför att styrelsen ska höja arvodet för instruktörerna på dessa omfattande 
kurser. Vidare väcktes tanken att dessa kurser bör kosta mer för deltagarna, då de erbjuds 
en så omfattande och påkostad utbildning. 

Styrelsen diskuterade frågan och beslöt att det till kommande år kan vara läge för ett höjt arvode 
samt höjd deltagaravgift för dessa kurser. Utbildningsansvarig återkommer i frågan. 

 
§ 77 Sponsring 
 Frågan om hur sponsringsarbetet ser ut samt vilka som ska kunna komma in med ett 

önskemål om sponsring väcktes. Styrelsen diskuterade frågan och kom fram till att alla som 
arrangerar något inom SSRK Dalarna, även sektionerna, ska kunna komma in med 
önskemål om sponsring. Men det måste komma in i så god tid som våra sponsorer ställer 
krav på. Redan under hösten, året innan tänkt arrangemang, ska avdelningens 
sponsoransvarige skicka in en lista över de arrangemang där vi önskar sponsring. Viktigt att 
det förs en dialog med vår ansvarige om sponsringsbehovet! 

 
§ 78 Medlemskläder 
 Frågan om att ta fram medlemskläder med vår logga på väcktes. Styrelsen diskuterade 

frågan och kom fram att man ställer sig positiv till detta. Man konstaterade att det som kan 
vara intressant är en hundförarväst samt en skaljacka. 

Styrelsen uppdrog åt Viltspårsansvarig samt Avdelningsordföranden att jobba vidare med frågan 
och ta kontakt med några leverantörer av friluftskläder och diskutera saken.   

 
§ 79 Datum för ny arbetsdag tillsammans med sektionerna 
 Styrelsen tog upp frågan om att det är dags att åter träffa sektionerna och ha en 

gemensam arbetsdag. Förslag väcktes om att vi, inför det fysiska mötet, träffas via nätet 
och Teams för kortare möten och diskuterar aktuella frågor tillsammans samt planerar 
kommande verksamhetsår 2023.  

Styrelsen beslöt att bjuda in till ett fysiskt möte/arbetsdag med sektionerna den 20 november 
2022. Tid och plats återkommer vi med liksom datum för de nätbaserade mötena. 

 
 Vid diskussionen inom styrelsen framkom också hur viktigt det är att ha representanter för 

våra sektioner i vår styrelse, så att styrelsen får bättre information om vad sektionerna 
planerar och har för önskemål och om ev. svårigheter de kan stå inför. Och att det som 
diskuteras och beslutas inom avdelningen blir tillgängligt och tydligt för sektionerna på ett 
bättre sätt än nu.  
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Styrelsen uppdrog åt avdelningssekreteraren att ta kontakt med de två sektionsordförandena och 
få namn på vem man vill ha med som adjungerad i avdelningsstyrelsen. 

 
§ 80 Skrivelser: inkommande/ utgående post  
 De skrivelser som inkommit är Veckobreven från Hs och dessa har inte föranlett någon 

åtgärd.  
 Vidare har det inkommit en kopia på det brev som skickades från SKK till den hundägare 

som var med i den incident vid Pinncupen som rapporterats in till SKK.  
 
§ 81 Hemsida och Sociala medier 
 Webbmaster informerade om han fortsätter med uppdatering av hemsidan samt att han, 

efter våra direktiv, lägger in material om verksamheten.  
 
§ 82 Apportören 
 Manusstopp för kommande nr av Apportören är 1 augusti. De ansvariga för vår Lagtävling 

jobbar med att skriva ett reportage om tävlingen till Apportören och vi hoppas det hinner 
bli klart till detta nummer av tidningen. 

 
§ 83 Övriga frågor 

- Studiefrämjande och SSRK Dalarna har sedan länge planerat ett samarbete där vi i SSRK 
Dalarna ska visa upp vad våra hundar arbetar med jaktligt för de som läst/läser 
Jägarskolan hos Studiefrämjandet. Styrelsen förslår den 16 augusti kl. 18.00 ute i Kuså.  
Vi kontaktar Studiefrämjandet som får bjuda in till denna träff.  

- En valberedning behöver tillsättas och avdelningsordföranden berättade att hon kollat 
med bl.a. SKK hur de gör och hon konstaterade att de hade som brukligt att den som 
avgick ur deras styrelse fick uppdraget att vara sammankallande i en valberedning. 
Styrelsen fann att detta är en framkomlig väg för oss också och jaktansvarig tar kontakt 
med förra(avgående) jaktansvariga och ställa frågan om hon är villig att ta på sig det 
uppdraget till kommande årsmöte. Vidare fann styrelsen att man gärna ser att våra två 
sektioner utser varsin representant till valberedningsgruppen. 

- Vid årsmötet avgick en av våra revisorer och frågan väcktes då om det kan vara aktuellt 
med att anlita en revisionsfirma. Avdelningskassören lovade att undersöka förslaget 
och återkomma i frågan. 

- Avdelningen har idag två bankkonton, vilket ju medför en kostnad för avdelningen. 
Avdelningskassören fick i uppdrag att kolla hur mycket det ena kontot har använts 
under året och återkomma till frågan om det kan vara aktuellt att avsluta det kontot.  

- Utställningsansvarig uppmanar alla i styrelsen att göra en förfrågan bland sina 
träningskompisar om att vara med som funktionärer vid utställningen i november. 
Funktionärslistan är påbörjad, men det finns luckor att fylla.  

 
§ 84 Nästa möte 
 Nästa möte blir ett fysiskt möte den 8 augusti, kl 18.30. Plats meddelas senare.  
 
 


